
Agent Barreci: Rozmawialiśmy z Roma, ale nie o finansach

News - ASRoma.pl

Antonio Barreca jest jednym z graczy łączonych w ostatnim czasie z

zespołem Giallorossich. Portal pagineromaniste.com przeprowadził

wywiad z agentem gracza, Marcello Bonetto.

W jakim miejscu są negocjacje między Romą i Torino?

- Nie ma żadnych szczególnych nowości. Czekamy...

Mówi się o ofercie 12 mln euro, wiesz coś o tym?

- Nie znam warunków ofert.

Roma byłaby mile widzianym kierunkiem?

- Myślę, że ciężko byłoby znaleźć kogoś, komu nie podobałby się jeden z najlepszych

europejskich klubów, ale jest kontrakt w Torino i tym samym czekamy spokojnie na

rozwój sytuacji.

Kontaktowałeś się już z Monchim lub wysłannikiem Giallorossich?

- Jasne, rozmawialiśmy, ale nie o sprawach finansowych.

"Nie sprzedam Barreci, nie sprzedam go", to z kolei komentarz prezydenta Torino,

Urbano Cairo.
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